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TOPLANTI TUTANAĞI 
(HERKESE AÇIK OTURUM) 

5393 Sayılı Belediye Yasasının 20.maddesi uyarınca NİSAN 2020 Olağanüstü Meclis 
Toplantısı 29.04.2020 tarihinde tek oturum halinde toplanmıştır. 29.04.2020 tarihli 
Meclis Toplantısında Mehmet NAİR ve Hüseyin DALAKLI haricinde tüm Belediye 
Meclis Üyelerinin hazır bulundukları görülmüştür.  
 

2020 NİSAN AYI OLAĞANÜSTÜ MECLİSİ 
 

BİROL ARSLAN:  Herkese günaydınlar. Olağanüstü Meclis Toplantımızı açıyorum. Bugün 
aramızdaki 2 (iki) arkadaşımız mazeret bildirerek toplantımıza katılmıyor. Şimdi ben onların 
göndermiş olduğu dilekçeleri okuyup sizlerin oylarınıza sunacağım. Meclis Başkanlığına 
29.04.2020 günü olağanüstü yapılacak Meclis Toplantısına virüs nedeniyle yaşım gereği risk 
grubunda olduğumdan katılamayacağım. Mehmet NAİR Adalet ve Kalkınma Partisi Meclis 
Üyesi. Kepez Belediye Başkanlığına İşlerim sebebiyle şehir dışında olduğum için Meclis 
Toplantısına katılamıyorum. Bilgilerinize arz ederim. Hüseyin DALAKLI Adalet ve 
Kalkınma Partisi Meclis Üyesi. Değerli arkadaşlarım mazeret bildirdikleri için arkadaşlarımız 
mazeretlerini onaylanmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul 
edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Tüm Dünya’yı etkisi altına alan Koronavirüs Pandemisi hem 
sosyal anlamda hem de ekonomik anlamada hepimizi yıprattı. Birçok vatandaşımız işinden 
oldu. İşsiz kaldı. Birçok esnafımız kepenk indirdi. Birçok esnafımız işyerini kapattı. Tesviye 
etti. Bizde Kepez Belediyesi olarak Beldemizde yaşayan çok değerli halkımıza gerek temizlik 
ve hijyen,  gerek se sosyal yardımlaşma anlamında en iyi hizmeti sunmaya çalışıyoruz. Bunda 
da başarılı olduğumuzu düşünüyorum. Ekonomik anlamda zor durumdaki ihtiyaç sahibi 
vatandaşlarımıza yaptığımız ve yapmaya devam ettiğimiz sosyal yardımlarımızın yanında 
halkçı belediyecilik anlayışımız gereği tüm Kepez’lilerin de bu salgın döneminde rahat bir 
nefes aldırma anlamında ne yapabiliriz diye düşündük. Özellikle her hanenin sabit 
giderlerinden olan su, elektrik, doğalgaz gibi ödemelerin de Kepez Belediyesi olarak bizim 
sorumluluğumuzda olan su ücretlerinde indirim, su faturalarının öteleme yapmayı planladık. 
Ekonomik olarak zor geçen böylesi bir dönemde Belediyeler için en önemli gelir kaynağı olan 
su faturalarında yapmayı planladığımız bu indirimin, bu fedakarlığın öneminin daha açık ve 
daha net bir şekilde anlaşılmasını istiyorum. Ve gündemimize geçiyoruz. Buyurun 
gündemimiz.  
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BURÇİN SOYSAL:  

GÜNDEM: 

1- 17.04.2020 tarih ve 31102 Sayılı Resmi Gazetede yayınlanan 7244 Sayılı Yeni 
Koronavirüs (Covid-19) Salgının Ekonomik ve Sosyal Hayata Etkilerinin Azaltılması 
Hakkında Kanun ile Bazı Kanunlarda Değişiklik Yapılmasına Dair kanunun 1’inci 
maddesinin (e) bendi uyarınca su tüketimine bağlı alacaklar ile ilgili hususların 
görüşülmesi,  

2- 17.04.2020 tarih ve 31102 Sayılı Resmi Gazetede yayınlanan 7244 Sayılı Yeni 
Koronavirüs (Covit-19) Salgının Ekonomik ve Sosyal hayata Etkilerinin Azaltılması 
Hakkındaki Kanun ile Bazı Kanunlarda Değişiklik Yapılmasına Dair Kanunun 1’inci 
maddesinin (ç) bendi uyarınca kira bedelleri ile ilgili hususların görüşülmesi,  

3- Beldemizdeki tüm su abonelerinin, Belediyemiz 2020 Yılı Gelir Tarifesinde 1.3 Su 
Satış Ücreti maddesinde düzenlenen tüm abone tiplerinin (Elektronik Ön Ödemeli 
Sayaç Aboneliği dahil) su ücretlerinin önümüzdeki 3 (üç) ay için (Mayıs-Haziran-
Temmuz 2020) geçerli olmak üzere % 50 indirime gidilmesi hususunun görüşülmesi, 

4- Faaliyetleri durdurulan ve faaliyette bulunamayan iş yerlerinin belediye alacağı olan 
Katı Atık Toplama-Taşıma-Bertaraf Tesisinden Yararlanma Ücretinin 01.04.2020 
tarihinden itibaren faaliyetlerine izin verilinceye ve faaliyetlerine başlayıncaya kadar 
alınmaması hususunun görüşülmesi,          

5- Kapanış. Arz ederim.  

BİROL ARSLAN:  Teşekkür ediyorum. Gündemimizin 1. Maddesi.17.04.2020 tarih ve 
31102 Sayılı Resmi Gazetede yayınlanan 7244 Sayılı Yeni Koronavirüs (Covid-19) Salgının 
Ekonomik ve Sosyal Hayata Etkilerinin Azaltılması Hakkında Kanun ile Bazı Kanunlarda 
Değişiklik Yapılmasına Dair Kanunun 1’inci maddesinin (e)bendi uyarınca su tüketimine 
bağlı alacaklar ile ilgili hususların görüşülmesi. Buyurun.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  Teşekkür ediyorum. Şuanda faaliyette bulunamayan işyerleri ve 
konutlarda su faturalarının ertelenmesini yani Nisan-Mayıs-Haziran aylarına ait su faturalarını 
3 (üç) ay ertelenmesini bu gündem maddesinde konuşuyoruz. Değerli Meclis üyesi 
arkadaşlarım. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen var mı?  

SERKAN KALE: Uygundur.  

BİROL ARSLAN:  Evet Adalet ve Kalkınma Partisi Grubu uygundur dedi. İyi Parti Grubu. 

HALİL UYANIK: Uygundur başkanım. 

BİROL ARSLAN:  Cumhuriyet Halk Partisi Grubu. 

MEHMET YAMAN: Uygundur başkanım.  

BİROL ARSLAN:  Peki teşekkür ediyorum. Gündemimizin 1. Maddesini oylarınıza 
sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum.  

Gündem 2- 17.04.2020 tarih ve 31102 Sayılı Resmi Gazetede yayınlanan 7244 Sayılı Yeni 
Koronavirüs (Covit-19) Salgının Ekonomik ve Sosyal hayata Etkilerinin Azaltılması 
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Hakkındaki Kanun ile Bazı Kanunlarda Değişiklik Yapılmasına Dair Kanunun 1’inci 
maddesinin (ç) bendi uyarınca kira bedelleri ile ilgili hususların görüşülmesi. Buyurun.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum. Değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım faaliyette 
bulunamayan ya da faaliyetleri durdurulan işyerlerinin kira bedeli tahsil edilemez. Bu kanun 
maddesi zaten yoruma açık değil. Belediyemize ait diğer tüm taşınmazlarda bulunan 
kiracılarımızın Belediyemize başvurmaları halinde 3 (üç) aylık döneme ait kira bedelleri 
ertelenecektir. Bu uygulamamızla. Yani bunlara örnek vermemi isterseniz aile sağlığı 
hekimlerindeki doktorlarımız, marketler diğer kiracılarımız başvurmaları halinde 3 (üç) aylık 
döneme ait kiraları ertelenecektir. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen değerli Meclis 
Üyemiz var mı? Evet Cumhuriyet Halk Partisi Grubu.  

MEHMET YAMAN: Başkanım ertelenmesi uygun olur. Tabi bu dönemde bu tür uygulama 
yapılması uygundur.  

BİROL ARSLAN: Peki teşekkür ediyorum. İYİ Parti Grubu.  

RUHİ AKKOYUN: Uygundur başkanım.  

BİROL ARSLAN: Adalet ve Kalkınma Partisi Grubu. 

SERKAN KALE: Uygundur.  

BİROL ARSLAN: Uygundur. Görüş beyan etmek isteyen yoksa o halde gündemin 2. 
Maddesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür 
ediyorum. Gündem 3. Beldemizdeki tüm su abonelerinin, Belediyemiz 2020 Yılı Gelir 
Tarifesinde 1.3 Su Satış Ücreti maddesinde düzenlenen tüm abone tiplerinin (Elektronik Ön 
Ödemeli Sayaç Aboneliği dahil) su ücretlerinin önümüzdeki 3 (üç) ay için (Mayıs-Haziran-
Temmuz 2020) geçerli olmak üzere % 50 indirime gidilmesi hususunun görüşülmesi. 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum. Değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım kasım ayında 
Plan ve Bütçe Komisyonun da gelir tarifemizi belirlemiştik. Su Ücretlerini Aralık Ayında da 
meclisimizde onaylamıştık. Tabi maalesef yaşamış olduğumuz bu kötü günlerde, sıkıntılı 
günlerde bizde belediye olarak vatandaşımızın yanında olmayı uygun buluyoruz. Ve su 
ücretinde % 50’lik bir indirime gitmeyi planladık. Bu konu hakkında görüş beyan etmek 
isteyen değerli Meclis Üyemiz var mı? Buyurun.  

NECDET UÇAR:  Başkanım içinde bulunduğumuz durum Ülkemizi ve tüm Dünyayı saran 
bu halkın Belediyesini yönetiyoruz. Halkımızın yanında olmamız gerekir düşüncesindeyim. 
Çok olumlu bir karar. Cumhuriyet Halk Partisi olarak destekliyoruz.    

BİROL ARSLAN: Peki teşekkür ediyorum. İYİ Parti Grubu.  

RUHİ AKKOYUN: Destekliyoruz başkanım. Uygundur. Adalet ve Kalkınma Partisi.  

SERKAN KALE: Uygundur.  

BİROL ARSLAN: Eğer başka görüş beyan etmek isteyen arkadaşım yoksa oylamaya 
geçeceğim. Peki gündemimizin 3. Maddesinin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul 
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edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Gündemimizin 4. Maddesi. 
Faaliyetleri durdurulan ve faaliyette bulunamayan iş yerlerinin belediye alacağı olan Katı Atık 
Toplama-Taşıma-Bertaraf Tesisinden Yararlanma Ücretinin 01.04.2020 tarihinden itibaren 
faaliyetlerine izin verilinceye ve faaliyetlerine başlayıncaya kadar alınmaması hususunun 
görüşülmesi. Buyurun.  

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum. Değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım. Faaliyeti genelge 
ile durdurulan işyerleri, kafeler, kafeteryalar, berber, kuaför, içkili restaurantlar zaten var. 
Faaliyeti genelge ile durdurulmayan ancak iş yapamadığından dolayı kapanan işyerleri ile 
ilgili katı atık ücretini alınmaması ile ilgili gündem maddesi. Yani buna örnek vermemi 
isterseniz lokantalar açık. Lokantalar şuanda faaliyetini gösterebilir. Sadece vatandaşımız 
gidip te orada hizmet almıyor. Paket olarak alıp evinde bu yemeği tüketebiliyor. Dolayısıyla 
böyle bir durumdan dolayı da vatandaşımız çokta lokantalara gitmiyor. Dolayısıyla da 
lokantalar da şuan da kepenk indirmiş durumda. Yani faaliyetleri durdurmuş durumda. 
Dolayısıyla bu gibi örneğin kreşlerde aynı şekilde kapalı değil. Hiçbir aile çocuğunu kreşe 
göndermek istemiyor. Alacağımız bu karar ile bu esnaflarımıza bu işletmelere 01.04 yani bu 
ayın başından itibaren katı atık ücretlerini hesaplarına işlenmemesini oylarınıza sunacağız. Bu 
madde ile görüş beyan etmek isteyen değerli Meclis Üyemiz var mı? Evet.  

SERKAN KALE: Uygundur.  

BİROL ARSLAN: Adalet ve Kalkınma Partisi uygundur. İYİ Parti Grubu. 

RUHİ AKKOYUN: Uygundur.  

BİROL ARSLAN: Uygundur. Cumhuriyet Halk Partisi Grubu. 

METMET YAMAN: Uygundur.  

BİROL ARSLAN: Uygundur. Başka görüş beyan etmek isteyen yoksa o halde oylamaya 
geçiyorum. Gündemimizin 4. Maddesini kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 
Teşekkür ediyorum. Çok değerli Meclis Üyelerin olurları ile değerli halkımızın, kıymetli 
esnaflarımızın MAYIS-HAZİRAN-TEMMUZ boyunca kullanacağı su ücretlerinde % 50 
indirim yaptık. Ve faturalarını da 90 ar gün erteledik. Ayrıca Belediyemiz kiracılarının 
kiralarını 3 (üç) erteledik. Esnaflarımızın katı atık ücretlerinin alınmamasını kabul ettik. 4. 
Maddemizde. Halkımız ve esnaflarımız ile kararlar ve ren siz değerli meclis üyelerine 
teşekkür ediyorum. Elektrik, doğalgaz, internet, telefon gibi sabit giderlerimizde de hayal 
ettiğimiz indirim ve ötelemenin yapılmasını diliyorum. Olağanüstü Meclisimiz Kepez’imize 
hayırlı olsun. Herkesi sağlıklı günlerde tekrar kucaklamak üzere Meclisimizin Kepez’imize ve 
ülkemize hayırlı olmasını diliyorum. Herkese iyi günlerde görüşmek üzere.  29.04.2020 

    BİROL ARSLAN                 BURÇİN SOYSAL        SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN 
BELEDİYE BAŞKANI              MECLİS KATİBİ               MECLİS KATİBİ  


